
Kłobuck, dnia 23 stycznia 2025 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Budżetu, Finansów, 

Mienia Komunalnego 

i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 1/2025 

I Posiedzenie w dniu 23 stycznia 2025  

Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2025 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:50 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 

2. Mirosław Cieśla 

3. Ewelina Kotkowska 

4. Andrzej Sękiewicz 

5. Anna Siedlaczek 

6. Robert Turek 

7. Tomasz Wałęga 

8. Marcin Wojtysek 

9. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska otworzyła posiedzenie Komisji. Powitała wszystkich 

przybyłych na komisję. Oświadczyła, że zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest 

kworum, zatem obrady są prawomocne. 

 

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 9/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 17.12.2024 r. /projekt protokołu 

został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 9/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 17.12.2024 r. /projekt protokołu został 

zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/ .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Marcin 

Wojtysek 



BRAK GŁOSU (1) 

Dominik Zych 

NIEOBECNI (2) 

Robert Turek, Tomasz Wałęga 

 

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2025. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radny M. Wojtysek poprosił o przybliżenie kwestii dotyczącej dofinansowania programu Aktywny 

Maluch i  Konkursu Inicjatywa Sołecka. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że Aktywny Maluch to nowa odsłona programu znanego dotychczas 

pod nazwą Maluch+. Wniosek o dofinasowanie utworzenia żłobka został złożony (Gmina jeszcze w 

tym roku planuje rozpoczęcie jego budowy). Zabezpieczenie środków w budżecie jest konieczne, by 

wniosek mógł być rozpatrzony. W kwestii Konkursu Inicjatywa Sołecka wyjaśnił, że z uwagi na 

posiadane dokumentacje oraz duże prawdopodobieństwo uzyskania dotacji planowane jest złożenie 

dwóch wniosków dotyczących budowy oświetlenia boisk piłkarskich w Łobodnie i w Libidzy. 

Wprowadzenie w/w zadań do budżetu, pozwala rozpocząć procedury pozyskiwania środków i 

przystąpić do procedur przetargowych. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała w jakich miejscowościach do tej pory realizowano 

Konkurs Inicjatywa Sołecka.  

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że większość sołectw już skorzystała z Konkursu. Co roku 

przedmiotowy Konkurs realizowany jest w innych miejscowościach, a w Łobodnie i Libidzy nie było 

jeszcze wsparcia z Inicjatywy Sołeckiej. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, co z realizacją zadań dotyczących budowy boiska przy 

SP nr 3 w Kłobucku i budowy budynku dla KS Pogoń Kamyk w sytuacji, kiedy wiemy, że wnioski nie 

przeszły pozytywnej oceny? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, jakie są założenia i możliwości w pozyskaniu środków na te 

inwestycje i jest dobrej myśli. 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 

2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Tomasz Wałęga, 

Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

NIEOBECNI (1) 

Robert Turek 

 



5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Kłobuck na lata 2025-2037. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kłobuck na lata 2025-2037.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Robert Turek, 

Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

 

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu 

Kłobuckiego. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, ile w 2024 r. było doprowadzeń osób znajdujących się 

w stanie nietrzeźwości z terenu Gminy Kłobuck do Ośrodka Pomocy Osobom z Problemami 

Alkoholowymi w Częstochowie? 

Skarbnik K. Trzepizur poinformowała, że w 2024 r. było to 45 interwencji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu 

Kłobuckiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Robert Turek, 

Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

 

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 115/X/2024 z dnia 19 

grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025.  

 

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian zreferował w/w projekt uchwały.  

Radny T. Wałęga zapytał o siedzibę ATOLu? 

Przewodniczący GKRPA J. Krakowian nadal pomieszczenie w MOK. 



Radny M. Cieśla zwrócił uwagę na niski standard pomieszczenia. Jego zdaniem siedziba 

Stowarzyszenia ATOL powinna zostać przeniesiona w inne miejsce.  

Radny T. Wałęga uważa, ze pomieszczenie dla Stowarzyszenia powinno być większe. Zaproponował 

aby pomieszczenia w MOK były dostępne dla młodych zespołów muzycznych celem organizowania 

prób.  

 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił:  jak funkcjonuje, działa  stowarzyszenie ATOL;  że członkom 

Stowarzyszenia proponowano zmianę lokalu - członkowie Stowarzyszenia nie wyrazili zgody. 

Podkreślił, że Gmina przygotowuje się do gruntownego remontu MOK.  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 115/X/2024 z 

dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Robert Turek, 

Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

 

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 174/XIX/2020 Rady 

Miejskiej w Kłobucku z dnia 12 marca 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (Dz. Urz. Woj. 

Śl. z 2020 r. poz. 2445) zmienionej uchwała nr 600/LXVII/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 28 

listopada 2023 r. (Dz. Urz. Woj. Śl. z 2023 r. poz. 8949). 

 

Kierownik A. Grabowska Graj zreferowała w/w projekt uchwały. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że wzrosła ilość odpadów w stosunku do roku ubiegłego. 

Obowiązująca stawka nie pokryje kosztów systemu ponieważ Gmina płaci firmie od tony odpadów. 

Przedstawił porównanie wzrostu ilości poszczególnej frakcji odpadów.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska przedstawiła analizę i pokrótce omówiła skutki podwyżki cen o 

1 zł, 2 zł, 3 zł i 4 zł oraz prawie 750 tys. niedoszacowanie systemu przy pozostaniu przy obecnej 31 

złotowej stawce podstawowej.  

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, jak kształtują się wysokości obecnych i planowanych stawek 

na ten rok w ościennych gminach i powiatach.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zaproponowała, aby edukować ekologicznie mieszkańców w 

kierunku zmniejszenia ilości wytwarzanych odpadów oraz poinformowania ich, że gmina rozlicza się z 

firmą odbierającą odpady za każdą tonę odpadów, a nie od osoby. Zaproponowano aby informację/ 

ulotkę o zasadach naliczania opłat za odpady komunalne oraz podstawowych zasadach zero west 

dołączać do roznoszonych właśnie nakazów płatniczych. 

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że dla mieszkańców zostanie przygotowana odpowiednia 

informacja w tej sprawie – informacja zostanie dołączona wraz z zawiadomieniem o zmianie stawki 



opłaty za gospodarowania odpadami.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 174/XIX/2020 

Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 12 marca 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (Dz. Urz. Woj. Śl. 

z 2020 r. poz. 2445) zmienionej uchwała nr 600/LXVII/2023 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 28 

listopada 2023 r. (Dz. Urz. Woj. Śl. z 2023 r. poz. 8949).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Robert Turek, 

Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 r. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapoznała Komisję z w/w sprawozdaniem.  

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

10. Sprawy różne. 

 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodnicząca Komisji 

    Ewelina Kotkowska 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


